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Zápisnica 

z 11.neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 30.05.2018 

 

Bod  1        Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 

predsedajúci  Ing. Jozef Majer, starosta obce otvoril  11.  neplánované  zasadnutie OZ,          

na ktorom privítal poslancov OZ, hl. kontrolóra a zapisovateľku. Zároveň požiadal o vypnutie 

mobilných telefónov. 

Konštatoval, že na 11. neplánovanom zasadnutí OZ bolo prítomných 8 poslancov, čo je 

nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ, preto vyhlásil OZ za uznášania schopné.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

Počet prítomných poslancov:  8 

Ospravedlnila sa: p. Zuzana Poláčiková 

Pre rokovanie 11. neplánovaného  zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, 

ktorý bol uvedený v pozvánke. Spýtal sa, či má niekto voči predloženému programu  

pozmeňujúce, alebo doplňujúce návrhy. Nemal nikto. 

Za schválenie  návrhu  programu hlasovalo 8 poslancov. Konštatoval, že uvedené bolo  

všetkými prítomnými poslancami OZ schválené.  

 

           za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 

 

P. starosta za zapisovateľku určil p. Máriu Považanovú a za overovateľov zápisnice                 

p. Martinu Holečkovú, p. Erika Šustáka. Za členov návrhovej komisie p. Milana Záhorského , 

p. Ivanu Švolikovú a p. Mariána Valacha. 

           za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 

 

Bod  2        Prerokovanie zmeny termínu 15. plánovaného obecného 

zastupiteľstva 

P. starosta – potrebné je zmeniť termín 15. plánovaného obecného zastupiteľstva. 

- Dôvodom je jednak šanca žiadať grant na protipovodňové opatrenia, teda vsakovanie vody  

v intraviláne obce. Budeme to podávať, možno stihneme pripraviť aj kotolňu v ZŠ. Musíme  

to zvládnuť do konca júna a júla 2018.  

- Dôvodom je tiež, že ZŠ s MŠ nám predkladá Správu o výsledkoch a činnosti ZŠ s MŠ 

Kozárovce a 21.6.2018 – termín plánovaného OZ ešte nebude mať všetky podklady pre túto 

správu. ( dovtedy nebude rada školy, ani klasifikačná a nebudú mať ešte nič uzavreté ) 



Z týchto dôvodov potrebujeme presun OZ. Tým pádom sa presúva aj obecná rada. Čiže 

obecná rada by bola 21.06.2018 a obecné zastupiteľstvo 28.06.2018. 

 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

a) Zmenu termínu zasadnutia Obecnej rady v Kozárovciach a to z 14.06.2018 na 21.06.2018. 

b) Zmenu termínu zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kozárovciach a to z 21.06.2018 na 

28.06.2018. 
 

           za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III. 

 

Bod  3        Prerokovanie dodatku č. 2 k zmluve medzi obcou Kozárovce a PMA 

Levice 

P. starosta notárska zábezpeka je do konca mája. Buď sa peniaze vrátia PMA, alebo sa 

podpíše a peniaze tam v zábezpeke ďalej zostanú.  

P. Milan Záhorský – zástupca starostu – predpokladám, že materiál ste si prečítali. Starosta 

povedal o čo sa jedná. Zmluva bola uzavretá 16.11.2017. Prečítal znenie dodatku č. 2.             

( Príloha č. 1 ) 

 

P. starosta – stavebné povolenie reálne môže byť právoplatné v šiestom mesiaci. Dnes som sa 

stretol   s p. Máčajom. Nevidím v ich konaní obštrukciu ... Viem, aké komplikované je 

vybavovanie na železnici. Otváram rozpravu. 

 

P. Milan Záhorský – toto sme už mohli mať dávno za sebou, keby tam neboli doložili tie 

prípojky. Môže tam byť obštrukcia. 

P. starosta – tie tam boli, sú súčasťou zmluvy. 

P. Erik Šusták – nedali sme podmienku, že sa musí napojiť na kanalizáciu? 

P. starosta – nie, je tam možnosť žumpa aj kanalizácia. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Dodatok č. 2 k Zmluve o vzájomnej spolupráci medzi PMA Levice, s.r.o. a Obcou 

Kozárovce. 

 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 

 

Bod  4        Prerokovanie nájomných zmlúv na prenájom bytov a nebytových 

priestorov 

P. starosta – p. Martin Lenard nám predložil ukončenie nájmu v bytovom dome s. č. 996 

k 31.5.2018. Máme záujemcov, ktorí by tam mohli pokračovať. Z tohto nájomného sa spláca 



pre ŠFRB tá časť úveru. Okamžite by ten priestor prevzala nová nájomníčka, ktorá nám 

doteraz zodpovedne platila. Býva v školskom byte, ktorý by sme znova posunuli ďalej a tým 

pádom aj upravili poradie nájomníkov. Čo sa týka nájomných zmlúv čo mali uzavreté p. 

Lenard a p. Švecová, tam by sa nemenilo nič. Keďže zmluvy sú štandardné a sú robené tak, že 

sú aj pre potreby správcu aj potreby štátneho fondu. ( Príloha č. 2 ) 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

 Ukončenie nájmu , nájomca Martin Lenard, v bytovom dome s.č. 996 k 31.05.2018. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 

 

 Prenajatie bytu v bytovom dome s. č. 996 a Nájomnú Zmluvu pre nájomcu Helena 

Švecová s účinnosťou od 1.6.2018. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 

 

 Prenájom šk. bytu s. č. 927 a Nájomnú zmluvu pre nájomcu Mariana Červenáková 

s účinnosťou od 1.6.2018 do 31.9.2019 s možnosťou predĺženia nájmu v prípade, ak 

nebude nijaká požiadavka na prenájom od učiteľa pôsobiaceho v ZŠ s MŠ 

v Kozárovciach. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 

 

 Poradie náhradníkov - nájomníkov v bytovom dome s. č. 996. 

Náhradníci:  

 

 3 – izbový byt  

 

Valachová Eva  

Oravcová Monika 

Kabátová Zuzana 

Miklóšová Andrea 

 

 1- izbový byt 

 

Valachová Eva  

Červenáková Mariana  

Oravcová Monika  

Králová Mária  

Havran Marek 

 



Školský byt  

Oravcová Monika  

Králová Mária 

 

  za: 7                   proti: 0               zdržalo sa: 1 

zdržal sa p. Milan Záhorský 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 

 

Bod  5        Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

P. Ivana Švoliková – boli nám doručené 3 žiadosti o poskytnutie dotácie na úhradu cestovných 

nákladov – Chorvátsko. Pre deti Dorota Gregorová, Rebeka Gregorová, Lucia Barutíková.      

( Príloha č. 3 ) 

Umiestnenie: 

Lucia Barutíková – 3. miesto 

Dorota Gregorová – 3. miesto 

Rebeka Gregorová – 3. miesto 

Viktória Švoliková, sólo – 4. miesto ( z počtu 29 ) 

- Vynikajúce výsledky 

- Zo Slovenska boli 4 tanečné skupiny 

- Bolo to veľmi náročné 

P. starosta – dávam návrh. Máme 3 žiadosti, keďže Obec boli reprezentovať 4 deti, dávam 

návrh, aby sa poskytla dotácia rovnako pre všetky 4 deti. 

 

Kultúrna aj finančná komisia dáva návrh – 300,- €  

 

P. Bystrík Ižold – to boli majstrovstvá sveta? 

P. Ivana Švoliková – áno. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Poskytnutie dotácie pre:    

 Lucia Barutíková    – 300,- € 

 Dorota Gregorová   – 300,- € 

 Rebeka Gregorová  – 300,- € 

 Viktória Švoliková  – 300,- € 

 

  za: 7                   proti: 0               zdržalo sa: 1 

zdržala sa p. Ivana Švoliková 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 

 

 Žiadosť o bezplatné  poskytnutie DK 

 
P. Ivana Švoliková – Riaditeľstvo ZŠ s MŠ Kozárovce žiada o bezplatné poskytnutie Domu 

kultúry v Kozárovciach na deň 6. jún 2018 za účelom výchovného koncertu pre deti. ( Príloha 

č. 4 ) 



P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Bezplatné poskytnutie Domu kultúry v Kozárovciach pre ZŠ s MŠ Kozárovce na deň 6. jún 

2018 v čase od 10:30 hod. – 12:00 hod. za účelom výchovného koncertu. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 

 

 Žiadosť o príspevok – Spoločenstvo rodín a Modlitby matiek v Kozárovciach 

 
P. Ivana Švoliková – prečítala žiadosť Spoločenstva rodín a Modlitby matiek v Kozárovciach. 

( Príloha č. 5 ) Uviedla, že sa zmenil termín – od 10.7.2018 – 13.7.2018, p. riaditeľ ZŠ 

odpísal, aby si podali žiadosť, kde bude uvedená zodpovedná osoba, že žiadajú priestor veľkej 

a malej telocvične...Viem, že nebola podaná žiadosť, čo sa týka šk. jedálne. Aj tam musí byť 

požiadavka, aby vedúca odsúhlasila koľko ľudí ... 

 

P. Janka Polačiková – neviem, či je podaná nová žiadosť, komunikovali sme s p. vedúcou 

Marcelkou, súhlasila stým. 

 

P. Ivana Švoliková – treba dať oficiálnu žiadosť. 

 

P. starosta – hovoril som Vám, že chystáme projekt rekonštrukcie telocvične - ten padol, nie 

sme oprávnení žiadatelia. Stále nie je rozhodnuté, či dostaneme peniaze na rekonštrukciu     

šk. kuchyne. Ak dostaneme peniaze a bude prebiehať rekonštrukcia, variť nebudú. To je 

ďalšia vec, ktorú treba vyriešiť. Písal som na mail hneď po doručení žiadosti, k úprave však 

nedošlo. My nevieme poskytnúť peniaze na stravovanie dospelých. To je v rozpore s VZN. 

Vieme poskytnúť podporu, ale výlučne na aktivitu detí. Odvtedy sa nám nikto neozval 

a žiadosť neprerobil. Podporu neodmietame, ale treba to uviesť do súladu s VZN. 

 

P. Martina Holečková – na žiadosti nech je zodpovedná osoba. Nie aby jedna žiadala na 

stravu, druhá žiada na stravu a tretia zabezpečuje priestor v škole... 

 

P. starosta – nemôžete to dať pod hlavičku 3GC? Nech je tam jeden zodpovedný človek. 

 

P. Janka Polačiková – mám tu žiadosť na jedného zodpovedného človeka. ( Žiadosť príloha   

č. 6 ) 

P. starosta – v žiadosti je opäť uvedené stravovanie dospelých. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Žiadosť Trojgeneračného centra Kozárovce na poskytnutie príspevku na letný kemp s tým, že 

bude dodaná nová žiadosť v súlade s VZN obce Kozárovce a nebude určená na stravovanie 

dospelých. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 



K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 

 

 Žiadosť o poskytnutie daru Ing. Marta Vitkovičová 

 

P. Ivana Švoliková – ide o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre spevácky zbor TEBE 

SPIEVAM. Prečítala žiadosť v plnom znení. 

 

P. starosta – nie je tam napísaná suma, žiadajú financie pre zvukára a deti. Zvukár bude         

p. Garaj odhadujem, že to bude 100 až 150€ a nevieme ešte počet účinkujúcich detičiek. Dal 

by som schváliť s tým, že sa schvaľuje podľa skutočných nákladov, do výšky300,-€. Koncert 

je pre všetkých, Otváram rozpravu. Otázky a pripomienky neboli. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Dotáciu z rozpočtu obce pre spevácky zbor TEBE SPIEVAM a to bez určenia sumy, podľa 

skutočných nákladov, do výšky 300,-€. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 

 

 

 

Bod  6      Záver 
Predsedajúci Ing. Jozef Majer, starosta obce záverom poďakoval prítomným za účasť na 

rokovaní OZ a ukončil 11. neplánované  zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

                                                                                                     Ing. Jozef Majer 

                                                                                                        starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  p. Martina Holečková 

 

                                        p. Erik Šusták 

 

Zapisovateľka :               p. Mária Považanová 

 

 

 
 

 


